



ECNU

2025年春季学期新生日程安排 学历及入专业进修项目

2025 SPRING SEMESTER SCHEDULE DEGREE AND VISITING PROGRAMS

时间 Date

安排 Schedule

备注 Note

自2/12始
From 2/12

入住校内宿舍
Dorm Check-in

请持护照到预定成功的宿舍楼前台办理入住
Please check in with your passport at the front desk of the dorm that you've successfully booked

2/15 10:00-19:00

新生接机
Airport Pick-up



浦东国际机场
Pudong International Airport T1&T2

02/16 8:30-16:00

学历项目&专业进修生报到注册
Registration for Degree & Visiting Students in Degree Programs

普陀校区格致楼2楼服务大厅(校园地图14号)
Putuo Campus - Reception Hall on the 2nd Floor of Gezhi Building (#14 on Putuo Campus Map)

2/17

开始上课
Classes Begin

2/19 15:00-16:00

法制安全教育
Education on Safety and Law

普陀校区格致楼2楼报告厅(校园地图14号)
Putuo Campus - Lecture Hall on the 2nd Floor of Gezhi Building(#14 on Putuo Campus Map)

2/20 10:00

校园参观第一批
Campus Tour

2/20 14:00

校园参观第二批
Campus Tour

普陀校区集合地点:毛主席像前
Meeting Location of Putuo Campus: In front of Mao's Statue

2/20

体检
Physical Examination

具体安排后续将通过微信群和邮件发送通知
Please pay attention to the Notice via WeChat group and emails from ECNU

2/22

新生破冰活动
Welcome Event for Freshmen

普陀校区格致楼2楼报告厅(校园地图14号)
Putuo Campus - Lecture Hall on the 2nd Floor of Gezhi Building(#14 on Putuo Campus Map)

3月上旬

签证办理
Application for Residence Permit(Visa)

具体安排后续将通过微信群和邮件发送通知
Please pay attention to the Notice via WeChat group and emails from ECNU

04/04

清明节
Tomb Sweeping Day Holiday

04/06

4月上旬

文化考察
Field Trip

放假安排以学校通知为准
The holidays are subject to change according to school notice

05/01

劳动节
*4月27日是工作日
Labour Day Holiday
April 27th as Working Days

05/05

05/31

端午节
Dragon Boat Festival

06/02

6/27

学期结束
Spring Semester Ends

2025

